
 

Protokoll styrelsemöte, SFAM Västmanland 230403 

Plats: Restaurang Brasseriet   

Närvarande: Jenny Krifors, Anna Papinski, Ida Bachtiar, Rahul Saha, Magnus Ekstrand  

1. Mötet öppnades 
 
2. Dagordningen godkändes  
 
3. Avstämning om någon ska på kongressen  

Magnus ska åka. Tyvärr är det inte schemamässigt möjligt för oss andra. Vi har möjlighet att 
skicka fullmäktige som kan delta vid fullmäktigemötet 10/5 på kongressen. Magnus väljs till 
fullmäktige och kommer att delta, måste dock anmäla sig separat genom ett mail till kansliet. 
 
Vi pratar om att vi har som mål för kommande års kongresser, att vara ett gäng från SFAM som 
åker. Då kan man lokalt i Västmanland göra reklam för kongressen i t.ex. facebookgrupper som 
”ST-läkare allmänmedicin Västmanland”, och att man kan åka tillsammans med SFAM. Det kan 
kanske locka folk från mindre vårdcentraler att vilja följa med, om man har några att åka 
tillsammans med.  
 
4. Planering av kommande aktiviteter, vi går igenom förslag från Niroda:  
 

Förslag: Kommentar: Plan:  
Journal Clubs med AW, 2-
3ggr/termin. Vi skickar ut en 
artikel som man läser på plats i 
ca 10 och diskuterar sedan. Man 
avslutar sedan med en AW på 
en trevlig restaurang. 

Mycket trevligt koncept, men 
kräver kanske att vi redan är lite 
mer synliga inom Västmanland 
innan detta kommer kunna lyckas 
och dra folk.  

Kanske till nästa år 

Att uppmärksamma 
Allmänläkardagen den 19/5 
med en trevlig social aktivitet, 
digital fika, eller dylikt. 

Diskuterades inte närmare. Lite 
samma som ovan.  

 

Pris för tre välgenomförda 
vetenskapliga arbeten inom ST 
Allmänmedicin och som kan 
delas ut i smb med 
Allmänläkardagen eller dylikt. 

Jättebra idé! Genomförbart i år. 
Kanske för två arbeten (hur 
många blir klara/år?). Pris på 
3000-5000 kr. Monica och Birger 
har redan börjat med att 
uppmärksamma väl genomförda 
ST-arbeten. Kanske att de kan 
fortsätta med det och att SFAM 
kan bidra med ett pris och ett litet 
plakat eller liknande.   

Jenny mailar Birger Thorell, Monica 
Löfvander och ST-studierektor Niroda 
Ali för att lyfta idén och samordna. 
Plan att detta kan bli av till sista ST-
seminariet i december då ST-arbeten 
brukar presenteras.  
 
Anna forskar lite i skatteregler för 
stipendier/gåvor, något som man 
tidigare sett som begränsande för 
liknande idéer för användning av våra 
kassatillgångar.  

Handledarpris i Allmänmedicin 
årligen. 

Liknande delas ut av SYLF, ”årets 
kliniska pedagog”. Men det kan 

Ida filar på ett mail vi kan gå ut med 
till alla AT, ST och verksamhetschefer 



absolut få finnas ett eget pris inom 
allmänmedicin som är så pass 
stort. Också god idé och 
genomförbart. Kan vara praktiskt 
svårt gå igenom motiveringar och 
välja dock. Enbart för specialister? 
Ej spikat. Prisutdelning och 
utmärkelse i samband med 
allmänläkardagen på hösten. 
Kanske ej summa pengar utan 
snarare blomma, diplom och liten 
skylt.  

att vidarebefordra till egna 
verksamheten, med info om möjlighet 
att skicka in nominering.  
Sista datum ej spikat. Man skulle 
kunna skicka mail om detta redan nu 
och sedan påminnelsemail efter 
sommaren med sista datum att skicka 
in i mitten på september t.ex. 
Kommunikation om detta hålls 
löpande. Mahedi och Niroda kanske 
kan hjälpa tll att distribuera.  

Att utse Allmänläkarvän: En 
kollega från Specialiserade 
vården som värnar om 
Allmänmedicin. 
Uppmärksamma hen med 
diplom och blomma. 

Bra att skapa relationer och 
främja samarbete. Mycket bra 
förslag som vi kan ha i pipe-linen.  

 

 

 

5. Övriga frågor 

- Hemsidan är uppdaterad med nya styrelsen och e-mail. Magnus mail ska ändras till jobbmailen. 

Hemsidan överlag ska fyllas på lite så det ser mer lockande ut och att det syns vilka vi är och vad 

vi gör. Jenny ska skriva ihop en liten verksamhetsberättelse om vad SFAM Västmanland gjort de 

senaste åren. Sedan ska det även framgå vad vi jobbar med nu. På nästa styrelsemöte hoppas vi 

att så många som möjligt kan närvara, då tänker vi att vi tar en bild på oss som kan laddas upp 

på hemsidan.  

- Ida skickar in årsmötesprotokoll till kansliet  

- Vi beslutar om att kostnad för mat och alkoholfri dryck vid styrelsemöten ska kunna tas på 

faktura på SFAM Västmanland  

- Rahul föreslår att vi skapar en whatsapp-grupp för att underlätta kommunikationen i styrelsen  

- För att vi och vårat arbete ska synas i regionen kan det vara bra uppmärksamma dessa nya 

projekt, som handledarpris, även i facebookgrupper som t.ex. ArosUL osv.  

Där syns ju t.ex. varje år vem som fått AT-rosen etc och det brukar man ofta lägga märke till. 

- Ida kollar upp möjlighet att skapa en separat e-mailadress för SFAM. Om vi kommer ta in 

nomineringar för bästa handledare är det svårt att få en bra överblick om det hamnar i vanliga 

jobbmailen.  

 

6. Datum för nästa styrelsemöte  

Fastställs till onsdag den 7/6 kl 18:00 på restaurang Il Mondo, ovanvåningen? Rahul kollar med 

Haval om han kan boka.  

 

 

Vid protokollet    

Ida Bachtiar      


